
 

 

Bestyrelsesmøde i NRUI 
 

Mødedato: 16. august 2023 

Mødested: Klubhuset 

Mødetidspunkt:  Kl. 19.00-21.00 

Deltagere: Pia Thøstesen, Ken Bloch, Gitte Søndergård, Hanne Bøgesvang Pedersen, Lonnie 

Ravnsbjerg Holm Uhre, Lene Munck. 

Online deltagere:  

Afbud: Jens Frost Astrup, Morten Hjort Løvendahl Nielsen, Lasse Opstrup. 

Mødeleder: Hanne 

Referent: Lene  

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Godkendelse af denne dagsorden. 

Referat: Referat og dagsorden godkendt. 

2. Opfølgning fra sidst 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Opfølgning fra fællesmøde.  

Referat: Bestyrelsen vedtager at der afholdes fællesmøde for alle én gang om året fremover. 

Derudover kan der afholdes individuelle møder, med de enkelte udvalg, efter behov. 

  

3. Sidste nyt fra afdelingerne 

Ansvarlig: Alle  

Indhold:  

Krocket:  

Krocket har i starten af juli afholdt et sommerstævne med 104 deltagere fra det meste af DK. 

For nylig har finallen i DGI Sydvest også været afholdt i Næsbjerg med 60 spillere.  

D. 17. sep. Skal der et hold med til DM fra Næsbjerg Krocket og første oktober er Næsbjerg værter for ca. 

100 spillere til kommunemesterskaberne. 

 



 

 

 

 

Petanque:  

Petanque har i sommer haft et stævne med 35 deltagere og har igen til september et stævne, hvor de 

håber at kunne runde de 40 deltagere.  

 

Generelt synes tovholderen (Karen Christensen) at der er en god aktivitet i klubben med lidt øget antal 

medlemmer til følge, så de nu er omkring 20 medlemmer. 

 

Padel:  

Vil gerne have mulighed for, at spærre tider til f.eks. øve og trænings lektioner i conventus. Knud 

(tovholder) kunne godt tænke sig, at der var mulighed for at se booking kalenderen for en uge ad gangen. 

Det ville give et bedre overblik over ledige tider, og hvor stor belægnings procenten er, også i forhold til 

økonomien i banen. 

 

Gymnastik:  

Starter op i uge 38. Der mangler enkelte instruktører endnu. 

Kunne godt have tænkt sig en bedre dialog med Arrangementsudvalget angående byfesten. Det var lidt en 

overraskelse at gymnastik, skulle stille med instruktører til åben gymnastik i hallen. Det ville være rart at 

have været varskoet om arrangementet. 

 

NRUI bladet 

Seneste udgave er ved at blive omdelt af frivillige hænder, da skolen ikke kunne nå at blive klar til første 

omdeling efter sommerferien. Det forventes at skolen varetager omdelingen. Tovholder og kontaktperson er 

i tæt dialog med skolen. I august udgaven af bladet er der blevet ilagt et program for kulturugen fra 

borgerforeningen. 

 

Badminton 

Ny sæson står for døren. Holdene er ved at blive oprettet I conventus så banerne kan bookes. 2 trænere på 

børneholdet stopper, Thomas kører børneholdet videre. 

 

Folkedans  

Starter op d. 18. September igen i Rousthøje Forsamlingshus. 

 

Fodbold: 

Vi har haft 3 ungdomshold med til Vildbjerg Cup. 2 stk. U10 drengehold og 1 stk. U15 pigehold. De havde 

alle et fantastisk stævne. Det ene drengehold vandt U10 drenge 2 A-finalen, det andet drengehold tabte B-

finalen i drenge 3 mens pigerne blev slået ud i kvartfinalen i B-rækken. 

 

Sæsonen er så småt startet op. Vi stiller med følgende hold: 

- Serie 4 herre senior 

- C1 herre 7-mands hold 

- U14 drenge liga 5 

- U12 drenge  

- 2 hold U11 drenge 



 

 

- 2 hold U10 drenge 

- U9 drenge 

- U8 drenge 

- Serie 1 damer 

- U15 piger liga 3 

- U12 piger C2 

- U8 piger  

- U7 i stævneform blandet hold 

- Små fødder 

 

Håndbold: 

Er i sin spæde opstart, og vil forsøge at rette op på nogle fejlkalkulationer fra sidste sæson, hvor man bl.a. 

komme til at flytte de yngste spilleres træningstid, så det lå samme tid som gymnastik. 

 

Referat: Padel: Lasse skal have fat i conventus. Knud skal have en profil for at kunne ind i systemet. 

 

Lene undersøger muligheden for at lave et kursus for alle trænere der har med børn/unge med   

selvværdsproblemer/ trivselsudfordringer at gøre. For at få gode råd til at håndtere/styrke de 

unge/børnene. 

 

Nogle børn/unge har det svært med at gå i fællesbad. Vi kan spørge ind til om der er udfordringer 

på det enkelte hold, høre deres egne ideer og evt. sætte et beløb af til det. Gitte skriver det ind i et 

nyhedsbrev. 

 

4. Ønske fra Arrangementsudvalg 

Ansvarlig:  Lene  

Indhold: Arrangementsudvalget ønsker, at NRUI selv investerer i et telt.  

Referat: Efter en overvejelse har arrangementsudvalget valgt at se det an. De har derimod en 

forespørgsel på om bestyrelsen tager imod penge til fællesspisning. Det er ikke normalt en 

bestyrelsesopgave men de enkelte gader der står for det på skift. Udvalget kan tage kontakt 

til bestyrelsen hvis de har udfordringer med at skaffe hjælp. 

 

 Udvalget spørger desuden om hvor mange fribilletter der er uddelt. Det er 

Borgerforeningen/Hans Holm der ved det hvorfor de kan kontakte ham. 

5. Udstyr til Cross Gym 

Ansvarlige: Ken - Gitte 

Indhold: Indkøb af udstyr til Cross Gym – se bilag  

Referat: Det er bestyrelsens klare holdning at medlemmerne ikke skal betale for udstyr. Det skal 

kontingentet kunne dække. 



 

 

6. Uddeling af priser 

Ansvarlige: Gitte 

Indhold: Hvem skal have de forskellige priser i år? Der er rykket for indstillinger til tovholderne d. 

13.08.2023 

Referat: Der er tre priser der skal uddeles; Unglederprisen, idrætsprisen og lederprisen. Gitte sender 

navnene til hemmelig afstemning i bestyrelsen. Ken er i gang med at samle de gamle pokaler 

ind. Hanne og Lonnie køber gaver.  

7. Evt. 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Halloween – Lonnie 

Datoer for næste møder  

Reception for Henning pedel d. 22. August.  

Kulturuge og Sports- og Byfest pressedækning gennem GO Varde. 

 

Referat: Halloween bliver aflyst i år da de der plejer at hjælpe ikke har mulighed i år. Vi håber at kunne 

afholde det næste år og at få flere hjælpere. 

 

Lonnie stiller forslag om forældre kan holde klubhuset åbent når klubudvalget ikke har 

mulighed. Pia undersøger om det kræver hygiejnebevis. 

 

Lonni er i gang med at finde frivillige til at hjælpe med at sælge slik i sportsugen. Der er 

handlet ind men der mangler at blive sat salgspriser på de enkelte varer.  

 

Støtteudvalget er i gang med at samle sponsorgaver ind. 

 

 

Næste møder: 

- HIS – 19. Sept. 

- Vi skal have et møde med arrangementsudvalget. 21, 25 september som forslag.  

- Vi planlægger datoer for bestyrelsesmøder på messengertråden. 

 

Vi køber en kurv til Henning pedel da han har hjulpet NRUI meget gennem årene.  

 

Kulturuge: Vi betaler Govarde for at dække kulturugen. Vi skal bare sende dem billeder og 

så laver de noget pressedækning. ulla@govarde.dk (skal også sendes til 

arrangementsudvalget). Lonni undersøger om hvordan vi kan forholde os den dag 

dagplejebørnene deltager i byfesten.  

 

Hjertestarterne er lige blevet serviceret.  

 

Ken: Der bliver gravet ud ved siden af længdespringsgraven til et gummigulv. Han har 

desuden undersøgt priser på containere til opbevaring af udstyr. De koster 10-12.000 kr.  

mailto:ulla@govarde.dk


 

 

 

 


